

No. 39274

January 14, 2021

Le 14 janvier 2021

**BETWEEN:**

Meranda Leigh Dingwall

Applicant/Appellant

- and -

Her Majesty the Queen

Respondent

**AND BETWEEN:**

Christopher Ryan Russell

Applicant

- and -

Her Majesty the Queen

Respondent

**AND BETWEEN:**

Kelly Michael Richet

Applicant

**ENTRE :**

Meranda Leigh Dingwall

Demanderesse/Appelante

- et -

Sa Majesté la Reine

Intimée

**ET ENTRE :**

Christopher Ryan Russell

Demandeur

- et -

Sa Majesté la Reine

Intimée

**ET ENTRE :**

Kelly Michael Richet

Demandeur

- and -

- et -

Her Majesty the Queen

Sa Majesté la Reine

Respondent

Intimée

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion for an extension of time to serve and file the joint application for leave to appeal is granted. Leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Numbers CA45647, CA45648 and CA45649, 2020 BCCA 108, dated April 9, 2020, is granted to Christopher Ryan Russell and Kelly Michael Richet only on the charges for which Meranda Leigh Dingwall can appeal as of right — counts 3 to 6 — based on Butler J.A.’s dissent at the Court of Appeal. Leave to appeal is denied to all three applicants on all of the other counts for which they were convicted and whose convictions were unanimously upheld by the Court of Appeal.

La requête en prorogation du délai pour signifier et déposer une demande conjointe d’autorisation d’appel est accueillie. L’autorisation de faire appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéros CA45647, CA45648 et CA45649, 2020 BCCA 108, daté du 9 avril 2020, est accordée à Christopher Ryan Russell et Kelly Michael Richet mais uniquement à l’égard des accusations pour lesquelles Meranda Leigh Dingwall peut interjeter appel de plein droit — les chefs d’accusation 3 à 6 — compte tenu de la dissidence du juge Butler en Cour d’appel. L’autorisation d’appeler est refusée aux trois demandeurs pour tous les autres chefs dont ils ont été déclarés coupables, et à l’égard desquels les déclarations de culpabilité ont été confirmées à l’unanimité par la Cour d’appel.

J.S.C.C.  
J.C.S.C.